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ACTA REUNIÓ ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA CURS 2022/23 

  

Identificació de la sessió  

  

Núm.: Assemblea General ordinària 22/23 
Data: 18 de novembre de 2022 
Horari: 20:30 h.  
Lloc:  Sala d’Actes del Casal d’Alpicat 

 

Assistència  

    

Carles Zaragoza, President. 

Mónica Melian, Vicepresidenta 

Melani Rincón, Tresorera. 

Natàlia Morales, Secretària. 

 

Vocals: Marta Pifarré, Maria José Banyeres, Jordi Nolla, Eliana Galvano, Silvia Ibars, 

Celia Sánchez i Lluís Santmartí.  

 

Col·laborador de l’AMPA: Jaume Viles.  

 

i  16 socis de l’AMPA.   

    

Ordre del dia  

 

1.- Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de l’assemblea anterior. 

2.- Activitats extraescolars resum de les activitats del curs 2021-2022 i detall de les activitats 

programades pel curs 2022-2023. 

3.- Socialització del material escolar i llibres, curs 2021-2022. 

4.- Balanç econòmic 2021-2022. 

5.- Precs i preguntes. 
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Desenvolupament de la sessió  

 
1.- Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de l’assemblea anterior. 

 

      Es llegeix l’acta de l’assemblea  anterior. L’acta s’aprova. 

 

2.- Activitats extraescolars resum de les activitats del curs 2021-2022 i detall de les activitats 

programades pel curs 2022-2023. 

 

El president explica les activitats que es van fer durant el curs 21-22 i es mostra la graella de 

l’any passat. 

Explica les noves activitats que s’estan duent a terme durant aquets curs. També comenta 

que s’ha es vol estrenar crosttraining kids però que esta pendent de començar perquè encara 

no hi ha suficients alumnes inscrits. 

Explica que s’ha intentat innovar i que la sensació fins a data d’avui dels membres de l’ampa 

és satisfactòria i que tot va bé. A nivell econòmic s’han ajustat preus el màxim possible. 

Explica la taula on hi ha la comparativa del nombre d’inscrits/es a les activitats que es van fer 

el curs passat amb les d’aquest.  

 

3.- Socialització del material escolar i llibres, curs 2021-2022. 

 

El president explica els diferents conceptes detallats en les factures. Com a exemple hi ha una 

factura de I3 i una altra factura de 3r.  

 

4.- Balanç econòmic 2021-2022. 

 

El president explica la taula amb el balanç econòmic del curs 21-22. Explica que la part 

esquerra de la taula correspon a les quotes que paguen els socis/es i els pagaments que 

surten d’aquestes quotes i que la part dreta de la taula és la que correspon a les extraescolars 

i que es paga amb els diners de les quotes de les activitats.  

 

En l’apartat de festes de l’escola hi ha comptabilitzades les següents partides: Castanyada , 

Nadal, festa, samarretes i aportació a les colònies de 6è curs. Explica en aquest punt que 

aquest any la sortida de 6è es farà des de l’escola però que l’aportació de l’ampa serà 

semblant a la de l’any passat. També hi ha la festa de la nostra ampa, la Sardinada.  

Les jornades són: l’English day, la jornada literària de sant Jordi,  jornada musical de Santa 

Cecilia i la jornada científica.  

Comenta que amb els beneficis de l’ampa, s’ inverteixen en l’escola i que es va decidir en 

junta fer una inversió en ordinadors, tabletes i bicicletes.  
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El saldo de final de curs no es correspon amb l’import que apareix al balanç degut a que s’han 

pagat despeses del curs 22-23 i que surten reflectides en aquesta taula.   

 

 
 

5.- Precs i preguntes. 

 

La Miriam  Pon pregunta que passa amb les fotocopies, creu que la despesa és molt elevada 

i la Helena de Dios pregunta perquè no utilitzen la fotocopiadora de la Generalitat, ja que 

tenen moltes fotocopies per poder fer i no caldria repercutir en les que assumeix l’ampa.  

 

De de l’ampa el Carles explica que aquets any cada professor/a té un codi i que l’ha de marcar 

per fer fotocopies. Es faran revisions per trimestres. Esta pendent de fer reunió a l’escola per 

exposar els  números i saber on hi ha el desfàs. Portem unes 450 fotocopies des de inici de 

curs. En quan  a la fotocopiadora de la generalitat, el Jaume Viles explica que la fotocopiadora 

de la Generalitat la utilitzen per tasques administratives de l’escola i que quan s’acaben 

aquestes fotocopies, cada copia surt més cara que si utilitzen les de l’ampa i que és un cost 

que també hauríem d’assumir les famílies.   

 

La Miriam Pon diu que les fotocopies d’infantil es poden justificar però que a la resta de cursos 

tenen llibres. El Carles diu que es farà el control curs per curs. En aquesta assemblea no hem 

pogut tenir aquestes dades perquè la persona que ho porta no estava operativa a l’escola.  

El Carles diu que això no vol dir que aquest sistema de comptador serveixi per reduir sinó que 

cal continuar incidint i recordant l’ús racional de les fotocopies.   
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El Carles explica que va exposar com a punt  amb la direcció de l’escola el innovamat, i que li 

han explicat que tots els professors/es s’havien format online i que aquest any han fet 

reciclatge. 

 

La Helena de Dios comenta que el material escolar potser hauria de durar un parell d’anys i  

que el professorat hauria de ser conscient del gasto que fan les famílies el paguem i que aquí 

es on es podria reduir el cost.  

El Carles explica que la quota puja amb la no socialització, i que en aquest cas no podem fer.  

 

La Silvia Ibars, comenta que l’ampa podria fer pressió a l’escola amb el tema de material, i 

que si no ens fan cas, llavors dir-los-hi que no es poden pujar les quotes i que no es comprarà 

més material. El Jaume diu que es complicat de canviar aquest sistema. El Carles comenta 

que totes aquest apreciacions es traslladaran a la direcció de l’escola.  

 

La Miriam Pon explica que als tallers que fan aquets any, les famílies hem d’assumir el cost 

del material. L’Anna Beltran diu que aquests tallers els van demanar les famílies.  

L’Anna Perez pregunta si aquests tallers són activitats extraescolars i se li diu que no, llavors 

el Carles explica que això és nou i que potser l’any vinent s’inclourà a les partides de material 

que se’ns demana des de l’escola.  

 

La Cristina Gilart pregunta que inclou la informàtica en el balanç econòmic i el Carles li explica 

que hi ha la compra d’un ordinador portàtil i el suport informàtic que tenim contractat. 

  

El Carles comenta que aquest any amb les extraescolars es faran més diners que altres anys i 

que estaria bé de fer una enquesta a les famílies per proposar com volem que es gastin els 

diners.  

L’Esteve Torres diu que també es poden retornar els diners a les famílies.  

 

La Miriam Pon pregunta per l’import de les jornades. Li expliquem el que s’ha exposat en el  

punt del balanç econòmic i també que l’aportació de l’ampa en les colònies de 6è és de 

60€/nen. 

 

Pel que fa a la Sardinada el Carles explica que va ser un èxit de participació. Es va decidir en 

Junta no pujar els preus dels tiquets. Es va decidir  també que el que es recaptaria amb la 

venta de tiquets de la rifa es donaria  tot a Ucraïna. Comenta que els preus de tot va pujar, i 

amb algun aliment vam pagar molts diners. La Miriam Campos comenta que a la sardinada 

sempre i ha hagut pèrdues. Aquest any hi haurà pujada preus dels tiquets i canvi de 

proveïdors/es.  
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La Cristina Gilart, vol saber si es pot apujar els tiquets de la gent que no és de l’escola. El 

Jaume comenta que fa anys ja s’havia plantejat i que l’alcalde que hi havia llavors va dir que 

l’aportació que feia l’ajuntament era per la gent de tot el poble.  

 

L’Agnès Balcells comenta que els pantalons del xandall nou es trenquen amb molta facilitat. 

El Carles comenta que l’any passat,  quan va preguntar a  l’escola, li van explicar que al no 

poder fer algunes activitats a l’interior del pavelló per la covid19, es trencaven més fàcilment 

pel tipus de terra on feien les activitats esportives.   

 

El Carles comenta que pel que fa al tema que s’havia comentat sobre la psicopedagoga encara  

esta pendent, segons ens diuen des de l’escola, per la ràtio actual d’alumnes tenim més hores 

de psicopedagoga assignades que les que ens pertoquen.  

 

El Jordi Lladó diu que estaria bé tornar a plantejar de tenir l’assistent de conversa i els caps. 

 

La reunió finalitza a les 21:55 hores. 

 

 

 

 

 

 Vist i plau 

La Secretària  El President 
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